
Sammanfattning från föräldramöte 221004 på
Lindsdalsgatan 5
Föräldramöte genomfördes för att informera om det ärende som kommer hanteras på
Barn-och ungdomsnämndens möte 27 oktober 2022 gällande förslag om avveckling av
förskolan Lindsdalsgatan 5. Nedan sammanfattas först den information som gavs samt de
synpunkter som framkom under mötet.

Information

● Förslag att avveckla förskolan Lindsdalsgatan 5 pga av ej ändamålsenliga lokaler.
Brister finns i utemiljön gällande säkerhet av utrustning och i innemiljön gällande
underhåll. Arbete har pågått i flera år för att få fastighetsägaren att åtgärda problem
utan framgång.

● Befolkningsprognosen för område Ljungsbro/Berg visar att området kommer ha en
överkapacitet av platser under kommande 10-årsperiod.

● Det är inte barn inskrivna idag på förskolan till full platskapacitet och det är 16 barn
som är kvar i augusti 2023 och därmed berörs av att få ny placering på annan
förskola.

● Ovanstående 3 punkter gör att det sammantaget anses vara rätt tillfälle att föreslå
nämnden att ta beslut om avveckling just nu. Detta trots att hyresavtalet fortsätter
fram till 2024-06-30. Avgörande för det är lokalens beskaffenhet.

● I förslaget kommer alla barn få en ny placering på förskolan Evastigen 47.
● Planeringen är att såväl barn som personal följer med till förskolan Evastigen 47 och

att nuvarande grupper behålls och där integreras med befintliga grupper.
● Fram till sommaren fortsätter verksamheten i sin nuvarande form på Lindsdalsgatan

5 och överskolning till ny Evastigen kommer planeras och genomföras av förskolan.
Det sker en förändring i personalgruppen då Felicia Höglund på eget önskemål
kommer börja arbeta på annan förskola i området, detta skedde innan information
om förslag på avveckling blev känd.

Synpunkter

● Vårdnadshavarna är väldigt nöjda med verksamheten och påtalar att deras barn och
de trivs väldigt bra på förskolan. Det är tryggt att lämna sina barn och barnen vill gå
till förskolan. Vårdnadshavarna menar att det inte är barnens bästa att avveckla
verksamheten.

● Vårdnadshavarna har inte uppfattat miljön på förskolan riskfylld på det sätt som
beskrivs på mötet utan man menar att barnen har det bra och att personalen gör att
det blir bra.

● Att det är en liten förskola med en småskalig verksamhet är det många som har sökt
sig aktivt till. Vårdnadshavarna är nöjda med att det är en mindre förskola.



● Vårdnadshavare framför att förvaltningen borde kunnat gjort mer för att få till stånd
den förändring i miljön som behövs och efterfrågar mer detaljer kring vilka åtgärder
som vidtagits.

● Det finns från vårdnadshavare en önskan om att beslutet inte skulle vara låst till ny
placering enbart på Evastigen 47 utan att det skulle ges möjlighet till förtur och
placering på den förskola som önskas.

● Vårdnadshavare framför att det är kort tid från information till beslut och menar att det
vore en bättre att avvakta beslut till november för att ge mer möjlighet till att sätta sig
in i ärendet och framföra synpunkter.

Vid mötet efterfrågades en del information, den som har önskan om att få ta del av
handlingar behöver maila sin förfrågan till undertecknad.

Befolkningsprognosen efterfrågades och den ser för område Ljungsbro/Berg ut som nedan.
Det här är bilden av barnomsorgsprognos som baseras på befolkningsprognosen gjord
2022. I området finns det enligt plan i augusti 2023 744 platser om Lindsdalsgatan 5
avvecklas. På den översta raden visas behovet av platser om det är 100% inskrivning i
förskoleåldern och raderna under visar andra procentuella andelar av inskrivningsgrad.
Planeringen utgår från att det är mellan 95-100% inskrivningsgrad i området.

Vad händer nu?

De synpunkter som är beskrivna ovan kommer omhändertas och de kommer även delges
Barn- och ungdomsnämnden inför beslut i ärendet.

Om det under tiden fram till nämndens sammanträde framkommer information som gör att
något i given information förändras så kommer det att delges vårdnadshavare.

När ärendet är behandlat i Barn- och ungdomsnämnden kommer information om beslut att
ges. Utifrån beslutet ges då även information om fortsatt hantering.

Om det är möjligt att ge mer detaljerade beskrivningar av det som genomförts kring
fastigheten för att nå åtgärder kommer det att delges.

Om det är någon som anser att det är något av det som framfördes som inte finns med i
sammanfattningen, vänligen återkom till undertecknad. Detsamma gäller om det är något
man önskar framföra som inte framkom på mötet.

Helén Petersson, avdelningschef förskola
helen.e.pettersson@utb.linkoping.se

mailto:helen.e.pettersson@utb.linkoping.se

